第一届馬來西亞企業全狀元獎 THE 1ST MALAYSIA GOLDEN ENTREPRENEUR AWARD

Website: www.hangtuan.org

奖项声明 DESCRIPTION OF AWARD

由马来西亚历史悠久的行团与中国报联办"行行出状元"之第一届马来西亚企业金状元奖,对象乃国内各行各业出类拔萃或热心公益的各级大、中、小型企业领导;得奖金状元皆乃个人,奖项不得转移至公司或其商业伙伴。

基于"行行出状元"之精神以及肯定国内行业社团之地位,敬请申请者详细填写[行业]栏目,若能获得相关行业社团盖章举荐则更佳。

表格必须清楚填写,无关之栏目请填上 N/A 取代,若空间不足,请用 A4 白纸填写;所提呈资料将保密,资料不齐全的表格 将不受理。

报名手续费为马币 1000 令吉(恕不退还),划线支票抬头为 GABUNGAN IKATAN PERSATUAN CINA MALAYSIA;可连同填妥之表格、两张护照型半身照以及其余与评审相关之文件,邮寄至以下地址:

The 1st Malaysia Golden Entrepreneur Award is jointly organise by The Federation of Malaysia Chinese Guilds Association and The China Press. This award is presented to an individual that has demonstrated outstanding values and achieved measurable results in his or her organisational ability. As this award emphasises on the achievement of a particular individual, it is therefore not transferable to another person, company or business partners.

The nominee's occupation or profession must fall into one of the selected business categories. We will require accompanying letter(s) of recommendation /evaluation for all the applicants. Please fill out this form completely. Please do not leave any blank lines. If something irrelevant, please write "N/A" on the line. You may provide information on a separate sheet of paper(A4) if the space provided is insufficient.

All information provided in this form will be private and confidential.

Processing Fee: A Non-Refundable fee of RM 1000 is charged for processing each nomination. All payment should be made by cheque payable to "GABUNGAN IKATAN PERSATUAN CINA MALAYSIA" and crossed Account Payee only. Please submit completed nomination form together with 2 passport size photos, cheque, information as requested above and supporting letter(s) to:

THE 1ST GOLDEN ENTREPRENEUR AWARD
THE FEDERATION OF MALAYSIA CHINESE GUILDS ASSOCIATION
105-1, JALAN 3/93, TAMAN MIHARJA, CHERAS, 55200 KUALA LUMPUR
TEL: 603-92005105 FAX: 603-92004105

截止日期 Closing Date: 30/11/2013

个人背景 PERSONAL BACKGROUND

姓名 Name (中/C)	:	(英/E):	
年龄 Age:	身份证号码 I/C No:		
地址 Address:			
		 邮区编号 Postcode: _	
电话 Tel:		传真 Fax:	
电邮 Email:		网页 Website:	

学历 Ed	ducational Background:			
	□ 小学 Primary school □		中学 Secondary school	
	大专 College		大学 Degree	
	硕士 Master		博士 PHD, Doc	
	名誉博士 Honorary Doctorate		其他 Others(请注明 please specify)	
	之勋衔 Honorary Titles:(可复选 can ti 敦 Tun		e or more) 丹斯里 Tan Sri	
	拿督斯里 Dato' Sri		拿督 Datuk	
	拿督巴杜卡 Dato Paduka		太平局绅 JP	
	有功勋衔 PJK		其他 Others(请注明 please specify)	
	背景 COMPANY BACKGROU			
	码 Registration Number:		注册日期 Registration Date:	
	类 Business Category:			
	零售业 Retailing		□ 贸易 Trading	
	制造业 Manufacturing		□ 出入口贸易 Import/ Export	
	服务供应商 Service Provider		□ 交通与物流业 Transportation/Logistics	
	资讯工艺 ICT & Telecommunications		□ 其他 Others(请注明 please specify) ————————————————————————————————————	
行业性	质 Nature of Business			
请详加	解释生意之运作 Please provide a brief	desci	iption of the Company's operation.	

公司成立于 Company established in	年 year
职位 Designation:	担任 assume the office in年 year
持有股份 Share%:	缴足资本 Paid Up Capital:
员工人数 No. of staff:	
请勾选以下符合之参选条件 Please Tick Where A	Appropriate:(可复选 tick one or more)
□ 白手兴家/From Rags To Riches	□ 引领转型/Leading Transformation
□ 技术转型/Transformation Technology	□ 创建品牌/Establish New Brand
□ 热心公益/Public-Spirited	□ 其他 Others(请注明 please specify)
请根据符合之条件,请用 500 个文字形容阁下	在贵企业成长过程所扮演的角色(以年份列举)
According to the question above, please briefly de	escribe yourself where you have demonstrated strong
leadership and vision in the company. (500 words)

年份 Year	事项 Notes

请提呈贵企业过去3年经合格审核之会计报告

Please provide copies of company financial audits, or other financial report for past 3 years.

经商理念 BUSINESS CONCEPT

请简单列出个人	的经商理念,贵公司的产品与服务性质,以及如何推销产品或服务?
Please briefly de	scribe your business concept. What is your product/ service? How are your products/
services delivere	d?
个人或公司曾芬	商业成就及奖项 Company Business Achievement/ Awards Previously Received:
国内 Malaysia	
ivialaysia	
国外	
International	
	<u> </u>
4H W 1	/ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \
提议人 PRC	PPOSER / 社团 SOCIETIES
t目 tV	r: 电话 Tel:
	elationship with candidate:
	Z Company Name and Designation(如有 if any):
社团名称与职位	Ź Organisation Name and Designation(如有 if any):
签名 Signature:	盖章 Company Stamp:

声明 DECLARATION

- 本人声明在各应用程序以及附上之所有的信息,皆为事实与准确。
 I declare that the facts stated in this application together with the accompanying information are true and correct and have satisfied the eligibility criteria.
- 本人同意 I agree to:
 - o 随表格附上本公司/组织之相关资讯及文件。
 Provide my company/organisation's relevant information or statements as accompaniment to my nomination.
 - o 遵守马来西亚金状元奖之参赛细则及条规。
 Abide by the guidelines regarding the usage of the The Golden Entrepreneur Award.
 - o 遵守评判之评审决定。
 Abide by the decisions of the judges.

姓名 Name	签名 Signature:	
日期 Date:	盖章 Company Stamp:	

联办单位 Joint Organisers:



